



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company SAOG

Vacancy of Board Member Seat

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Capital Market Authority, Muscat Securities Exchange, and Valuable Shareholders with the following:

Raysut Cement Company SAOG had disclosed on Thursday, 3rd March 2022, date of holding the Annual Ordinary General Meeting, including in its agenda's items electing a new member to fill the vacant seat, and Fixed 17th March 2022 as the last day to receive the candidacy forms. However, the company did not receive any candidacy forms within the specified legal date.

Accordingly, the Company will keep its Shareholders informed with any future updates.

Ghose Jotirmoy Pratul Krishna
Chief Executive Office



شغور مقعد عضو مجلس الإدارة

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) أن تحيط علماً كل من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط ومساهميها الكرام بالآتي:

سبق وأن أفصحت شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع يوم الخميس الموافق 3 مارس 2022م عن موعد عقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة، مدرجة في جدول أعمال الاجتماع بند انتخاب عضو جديد للمقعد الشاغر وتحديد يوم 17 مارس 2022 آخر يوم لاستلام استمارات الترشح، إلا أنه لم تستلم الشركة استمارات ترشح خلال الموعد القانوني المحدد.

وعليه، ستبقي الشركة مساهميها على إطلاع بأي مستجدات مستقبلية.

جوش جوترموي براتول كرشنا
الرئيس التنفيذي